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Norges Squashforbund
Protokoll fra Styremøte 3/2024 - Styremøte 3, 2024

Sted: NIF Ullevål Stadion Oslo, Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 15. april 2024, 20:00

Deltakere: Erland Thomassen (daglig leder), Jon Rune Trengereid (styrets leder), Marianne Hylland
(styrets nestleder), Elias Ratejczak (styremedlem) og Stein Erik Knoph (styremedlem)

Møteleder: Jon Rune Trengereid

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

1. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

2. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Innkalling og agenda ble godkjent, under forutsetning fra styremedlem om at informasjon om uttak også kommer
med i protokollen. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

3. Tinget 2024

Generalsekretær informerte om status på forberedelser til squashtinget 2024. Det ble også informert om
innsending av saksforslag fra klubber og styret, inkludert frister for dette. Forslag om lovendringer i NSqF-loven
er kun iht. endringer i NIFs lovnorm av 1.1.2024. Det ble informert om tilgjengeliggjøring av saksliste med
tilhørende dokumenter.

4. Styrets saker til Tinget

Det ble informert og gitt forslag om at styremedlemmer kan vurdere potensielle saker til behandling før neste
møte.

5. Sportslig informasjon

Generalsekretær presenterte sportslig informasjon, inkludert senior-NM, junior-NM, ETCU19, NJO og senior-
EM. Det ble diskutert hvorvidt ansvaret for arrangering av mesterskap skal ligge hos klubber, forbundet, eller
inkludere et samarbeid. Her ble det blant annet nevnt at klubbene har større frivillig kapasitet, og at forbundet
kan ha en representant som kvalitetssikrer det klubben gjør, med ønske om veiledning og støtte. 

6. Rekruttering av markedsføringskonsulent på deltid

GS utreder muligheten for å rekruttere en markedsføringskonsulent samtidig som vi undersøker interessen blant
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våre yngre seniorspillere. Det vil bli vurdert å sette av inntil 15.000 kr pr år som kompensasjon. 

Det ble fattet følgende vedtak:

GS tar saken videre. Tar det videre med styremedlem som har meldt det inn ved ønske om bistand. 

7. NM-arrangement 2025  (5 min)

Styret hadde konsensus om at norgesmesterskap arrangeres i regi av klubb.
Det ble diskutert om Norwegian Junior Open skal arrangeres i regi av forbund eller klubb. Blant annet ble behov
for frivillige diskutert, med et forslag om at Norwegian Junior Open spesifikt nevnes som punkt til neste
styremøte og vurderes da. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Oppfordre klubber som ønsker å arrangere junior-, veteran- eller senior-NM i 2025 om å søke til
Turneringskomiteen senest 31.mai 2024. 

8. Informasjon vedrørende landslag og laguttak til EM

Generalsekretær informerte om hvilke rutiner sportskomiteen har for å håndtere habilitet, samt uttak til
landslagene/EM. Prosess for laguttak ble diskutert, inkludert rekkefølge og dialog med
regionstrenere. Generalsekretær sender ut Veiledning om inhabilitet til styret. 
Generalsekretær og sportssjef har planlagt ferdigstilling av landslagsoppsett for sesongen 2024/-25. Arbeid med
dette er allerede i gang og fullføres innen utgangen av juni måned, med fokus på struktur, uttakskriterier og
spilleravtaler. 

9. Informasjon fra GS

Generalsekretær informerte om driften siden forrige styremøte. GS er fullt operativ etter sykemeldingsperiode og
arbeider kontinuerlig med administrative oppgaver. 
Det ble også informert om beslutningen tatt mht. russisk deltakelse i internasjonal turnering (Norwegian Junior
Open). Det ble diskutert og vurdert grundig av turneringsansvarlig, generalsekretær og styreleder, undersøkt via
eksterne kilder samt veiledning fra NIF. Etter beslutning om å ikke tillate russisk deltakelse, ble det mottatt
motargument fra klubb. Spørsmålet ble deretter tatt opp igjen med NIF juridisk, president i ESF og undersøkt v/
kilder (WSF, ESF, norske myndigheter, osv), inkludert diskusjon med nestleder i styret. Beslutningen forble
uendret.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

15. april 2024

Jon Rune Trengereid

629f2ec5a2e2ed1142896ec5

Marianne Hylland

629f2efe08907a10d4dc0cb0

Jon Rune Trengereid

2024-09-03 20:46 UTC

629f2ec5a2e2ed1142896ec5

Marianne Hylland

2024-09-13 15:20 UTC
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Elias Ratejczak

65cf4d3b6d55563cb0ca3e49

Stein Erik Knoph

629f2f2b42bd6c10fef65e3c

Stein Erik Knoph

2024-09-03 17:47 UTC

629f2f2b42bd6c10fef65e3c

Elias Ratejczak

2024-09-03 17:43 UTC

65cf4d3b6d55563cb0ca3e49
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